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20 ELEVATION PLAN
立面圖

The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1.	 are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and
2.	 are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數經批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與該期數的外觀一致。

N
北

PODIUM ELEVATION 
基座立面圖
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THE WORKS SHOWN ON THESE PLANS
ARE TYPE II WORKS                              IN
RESPECT OF WHICH CONSENT IS 
APPLIED FOR THE PURPOSE OF FAST
TRACK CONSENT  APPLICATION UNDER
REGULATION 33 OF THE BUILDING
(ADMINISTRATION) REGULATIONS.

BUILDING

20 ELEVATION PLAN
立面圖

ELEVATION A (TOWER 3)
立面圖 A（第3座）

The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1. are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and 
2. are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

Note: 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與期數的外觀一致。

備註：不設4樓、13樓、14樓及24樓。

N
北
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THE WORKS SHOWN ON THESE PLANS
ARE TYPE II WORKS                              IN
RESPECT OF WHICH CONSENT IS 
APPLIED FOR THE PURPOSE OF FAST
TRACK CONSENT  APPLICATION UNDER
REGULATION 33 OF THE BUILDING
(ADMINISTRATION) REGULATIONS.

BUILDING

20 ELEVATION PLAN
立面圖

ELEVATION B (TOWER 3)
立面圖 B（第3座）

The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1. are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and 
2. are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

Note: 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與期數的外觀一致。

備註：不設4樓、13樓、14樓及24樓。

N
北



128

除特別注明外 所有尺寸是以毫米制

圖中以所有標注尺寸為準 不應量度

最終尺寸須在現場核對準確

設計 審核 審定

比例

日期

圖名

工程項目

編號 日期 修訂

圖號

工程編號

圖紙內容版權屬巴馬丹拿建築師有限公司所有

採用或複製此圖紙內容 必需得本公司的同意

1:200

20 ELEVATION PLAN
立面圖

ELEVATION C (TOWER 3)
立面圖 C（第3座）

The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1. are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and 
2. are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

Note: 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與期數的外觀一致。

備註：不設4樓、13樓、14樓及24樓。

N
北
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除特別注明外 所有尺寸是以毫米制

圖中以所有標注尺寸為準 不應量度

最終尺寸須在現場核對準確

設計 審核 審定

比例

日期

圖名

工程項目

編號 日期 修訂

圖號

工程編號

圖紙內容版權屬巴馬丹拿建築師有限公司所有

採用或複製此圖紙內容 必需得本公司的同意

1:200

20 ELEVATION PLAN
立面圖

ELEVATION D (TOWER 3)
立面圖 D（第3座）

The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1. are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and 
2. are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

Note: 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與期數的外觀一致。

備註：不設4樓、13樓、14樓及24樓。

N
北



130

TH
E W

O
R

KS SH
O

W
N

 O
N

 TH
ESE PLAN

S
AR

E TYPE II W
O

R
KS                              IN

R
ESPEC

T O
F W

H
IC

H
 C

O
N

SEN
T IS 

APPLIED
 FO

R
 TH

E PU
R

PO
SE O

F FAST
TR

AC
K C

O
N

SEN
T  APPLIC

ATIO
N

 U
N

D
ER

R
EG

U
LATIO

N
 33 O

F TH
E BU

ILD
IN

G
(AD

M
IN

ISTR
ATIO

N
) R

EG
U

LATIO
N

S.

BU
ILD

IN
G

20 ELEVATION PLAN
立面圖

ELEVATION A (TOWER 5 (5A & 5B))
立面圖 A（第5座（5A及5B））

N
北

The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1. are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and 
2. are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

Note: 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與期數的外觀一致。

備註：不設4樓、13樓、14樓及24樓。
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20 ELEVATION PLAN
立面圖

ELEVATION B (TOWER 5 (5A & 5B))
立面圖 B（第5座（5A及5B））

N
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The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1. are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and 
2. are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

Note: 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與期數的外觀一致。

備註：不設4樓、13樓、14樓及24樓。
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20 ELEVATION PLAN
立面圖

ELEVATION C (TOWER 5 (5A & 5B))
立面圖 C（第5座（5A及5B））

The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1. are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and 
2. are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

Note: 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與期數的外觀一致。

備註：不設4樓、13樓、14樓及24樓。

N
北
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20 ELEVATION PLAN
立面圖

ELEVATION D (TOWER 5 (5A & 5B))
立面圖 D（第5座（5A及5B））

The Authorized Person for the Phase has certified that the elevations shown on these plans:
1. are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase as of 8 April 2024; and 
2. are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

Note: 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

期數的認可人士已證明本圖所顯示的立面：
1. 以2024年4月8日的情況為準的期數批准的建築圖則為基礎擬備；及
2. 大致上與期數的外觀一致。

備註：不設4樓、13樓、14樓及24樓。

N
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